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OUDERRAAD                                                                                              18 oktober 2016 

Sint-Hubertusschool 

Kerkstraat 5 – 2845 Niel 

 

Ann Asselberghs  A Els Nerinckx  V Karin Verhulst  A 

Alexandra Brits  A Inge Nijs  V Kelly Vermeulen  V 

Lorie Cuypers  A Steve Paelinckx  A Björn Vervoort  A 

Peter De Clercq  V Ellen Serrien  A Annelies Prins  A 

Yves De Keersmaecker  A Katleen Smedts  A Juf Evi  A 

Dimitri De Nil  A Kim Smits  V Juf Greet  A 

Annelies De Schepper  V Kris Smits  V   

Nathalie De Wit  A Annemie Teugels  A   

Karen Depaepe  V Johan Timmermans  A   

Sabrina Faucompret  V Anne Troch  A   

Donald Hegmans  V Nele Van Broekhoven  V   

Liesbeth Knuysen  A An Van den Bogaert  A   

Krisje Michiels   A Jan Van Hoofstat  V   

Hilde Michiels  V Bart Verhulst  V   

  

We verwelkomen deze vergadering nog een nieuw lid: Anne Troch. 

 

1. Verslag vorige vergadering 

 
Geen opmerkingen. 

 

Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 

 

Varia puntje vorige vergadering: 

 

 Sensibilisatie roken 

o Juf Evi heeft dit even tijdens de vergadering opgezocht en het is verboden om 

te roken aan de schoolpoort door leerkrachten, leerlingen en ouders tussen 

6u30 en 18u30. De school mag dit natuurlijk altijd uitbreiden. 

o Kan dit meegenomen worden in het schoolreglement? Of al doorgegeven 

worden via de nieuwsbrief. Eventueel via een ludieke manier die meer zegt dan 

alleen tekst: een stripverhaal,... 

o We komen hier zeker en vast op terug tijdens de volgende vergadering en Juf 

Evi neemt dit ook nog een keertje mee naar de personeelsvergadering. 

 

 

2. Werkgroepen 

 
Vanaf dit schooljaar zullen we enkel de werkgroepen overlopen die hun activiteit gepland is 

binnen de 3 maanden. 

Andere werkgroepen kunnen natuurlijk altijd iets melden over hun werkgroep tijdens de varia 

ronde van de werkgroepen. 

Mochten nieuwe leden graag willen deel uitmaken van een werkgroep, kunnen zij contact 

opnemen met de trekker van de werkgroep of anders met de secretaris, Karin. Zij zal dan 

doorverwijzen naar de juiste trekker. 
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 Sinterklaas (6/12/2016) 

- trekker : Bjorn 

 

- De leerkrachten en de werkgroep zijn hier volop mee bezig.  

- De leerkrachten hebben al samengezeten en gekeken naar eventueel vervoer: paard, 

toeristisch treintje,... Dit wordt in de volgende weken meer vorm gegeven. 

- De leerkrachten hebben wel aangegeven dat een hele week allerlei activiteiten voorzien de 

stressfactor bij de kinderen de hoogte instuurt dus dat ze dit dit jaar niet zouden doen. 

- Op 6/12/2016 wordt er wel een heel spektakel rond gebouwd: eventueel de avond voordien 

pieten die vanuit de kapel koekjes gooien. 

 

 Kerstmarkt/Fakkeltocht (22/12/2016?) 

- trekker : Krisje 

 

- Op 17 oktober is de werkgroep samengekomen. Vanuit de school zullen Juf Lotte en Juf 

Tine in de werkgroep deelnemen.  

- Dit jaar zal het een kerstmarkt zijn. Er wordt ook een koor voorzien. 

- De werkgroep zou graag iets anders voorzien om te eten dan hamburgers: bv. Poffertjes. Dit 

alles wordt in de volgende weken verder uitgezocht. 

 
 

 Multiculturele activiteit (?) 

- trekker : Krisje 

 

- De werkgroep wacht eerst even de datum af van de artiest die er komt voor de Culture Club. 

- Toch snel kijken voor een datum want deze werkgroep zal zijn werk hebben aan dit te 

organiseren. 

- Meester Dave wil de eerste vergadering van de werkgroep zeker bijwonen en zal dan 

bekijken of hij de rest ook zal bijwonen. Hij wil zich in elk geval engageren om samen met 

een familie te koken. 

 

 

 Culture Club (?) 

 

- Liesbeth is bij deze werkgroep langs geweest op hun eerste vergadering om even het budget 

toe te lichten. 

- Het budget voor deze werkgroep blijft 0 euro. 

- Lotte is momenteel in gesprek met een artiest. 

 

 

3. Nieuws van de school 
 

- De leerkrachten willen de ouderraad bedanken voor de gezonde traktatie tijdens de dag van 

de leerkracht. 

- Het budgetvoorstel is overgebracht aan de leerkrachten en deze waren allen zeer enthousiast. 

De voorstellen worden verzameld door Juf Evi en dan op de volgende personeelsvergadering 

besproken. Daarna zal het voorstel officieel doorgegeven worden aan de ouderraad. 
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4. Financieel nieuws 

 
Vrij budget leerkrachten: 

- Dit werd gestort. 

 

 

5. Varia 

 
Lotusactie: 

Liesbeth zal de documenten hiervoor in orde brengen en deze copiëren. Liesbeth neemt ook 

contact op met de organisatie om te kijken wanneer deze geleverd kunnen worden. We zullen 

proberen dat ze uitgedeeld kunnen worden op 21/11/2016. Zo kunnen de zondag daarvoor in 

de namiddag de pakketjes gemaakt worden. 

 

Rode weg voor de schoolpoort: 

De ouderraad vraagt aan de directie van de school of deze opnieuw geschilderd mag worden? 

 

BKO: 

Op 26 oktober is de volgende vergadering van de BKO. Hierin zetelt er ook altijd een 

vertegenwoordiging van de ouderraad. Kim heeft aangegeven dat ze dit momenteel niet ziet 

zitten. Alexandra was vervanger dus zij zal aanwezig zijn op deze vergadering. 

 

Verslag schoolraad: 

Liesbeth heeft de belangrijke punten uit het verslag van de schoolraad even toegelicht: 

 Nieuwe leerkrachten werden voorgesteld: 

o Juf Sofie Biermans  Leerkracht LO voor 2de kleuterklas (2 uurtjes) 

o Juf Leen  6de leerjaar A 

o Juf Yoni  6de leerjaar B 

o Juf Roxanne  vanaf 1 januari 2de leerjaar A (ter vervanging van juf Martine) 

 De renovaties die er in de toekomst staan aan te komen: 

o Nieuwe buitendeuren van de kleuterblok zullen naar buiten openen in plaats 

van naar binnen. 

o Het brandalarm zal aangepast worden. 

o Er gaat ook een alarminstallatie voorzien worden in het secretariaat, bureau 

directeur en leraarslokaal. 

o De dakgoten zullen gerepareerd worden. 

o Er zullen veluxen in het dak geplaatst worden. 

o De aanvraag voor de overkoepeling van het terras was ook net op tijd binnen. 

 De school heeft zelf ook enorm veel investeringen gedaan zoals bv. Smartborden, 

tablets,... 

 Vanaf 1/9/016 behoort de school ook tot de nieuwe overkoepelende organisatie Koba 

Zuidkant. 

 Vanaf 1/9/2016 werd de ruimte voor de sportzaal als speelplaats gebruikt. Dit zorgde 

voor wat overlast rond het lawaai. Voorlopig wordt deze dus niet meer als speelplaats 

gebruikt. 

 

Andere variapuntjes: 
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 In de Kerkstraat zal een huis gesloopt worden om te zorgen voor een doorgang. 

Hoelang zal dit nog duren?  Dit zal toch nog wel een tijdje duren voor alles in orde 

is. 

 Graag de brieven rond uitstappen zo snel mogelijk meegeven zodat regelingen kunnen 

getroffen worden rond opvang, logo,... 

 De leerkrachten mochten met het geld van de lotusactie nog iets bestellen: Zij hebben 

gekozen om hiervan 2 voetbalgoals te bestellen. 

 ’s middags kunnen de kinderen thee krijgen maar hierin is al standaard suiker 

toegevoegd. Zonder is blijkbaar niet mogelijk. Is het mogelijk om ook thee zonder 

suiker te voorzien? 

 Gezonde voeding:  

o De instappers krijgen nog elke dag een koek en een flesje water. Is het 

mogelijk dat de kinderen die liever fruit willen eten van thuis, dit ook kunnen 

eten zonder dat ze ook nog een koek krijgen? 

o Ook op de brieven van de sportvoormiddagen staat: koek en sapje. Misschien 

beter: tussendoortje en sapje. 

 De kalender van de sport is niet meer terug te vinden op de website. Kan deze er terug 

opgeplaatst worden? 

 

 

 

Besluiten: 

 
 Geen specifieke besluiten. 

 

 

Actiepunten: 

 
Dit zijn actiepuntjes die tijdens de meeting naar voren kwamen en die naar gans de groep worden 

gesteld. (Dus niet specifiek voor binnen een bepaalde werkgroep want die worden dan binnen de 

werkgroep behandeld.) 

 
 Geen specifieke actiepunten 

 

 

Noteer alvast in jullie agenda: 

 

- Volgende ouderraad: dinsdag 15 november 2016, 20.00 uur in het leraarslokaal of de 

vroegere refter van de lagere school. 


